
  

 

  

 

 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 

Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-757299 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 20-11 agendapunt 4.1 Herfstnota 

2023  
Datum waarop de vraag is gesteld 13 november 2023 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

I. Overhevelingen naar 2024, Programma 2 Samenleving (blz. 13).  

Hier staat iets over de gelden voor de Wet Inburgering. Die worden besteed maar er wordt nu 3 ton 

overgeheveld naar volgend jaar. Maw er was nog meer geld en een serieus bedrag van 3 ton is nog niet besteed. 

Los van de financieel-technische kwestie in de herfstnota: Ik zou graag inhoudelijk wat resultaten willen weten. 

(Het is mij bekend dat er ook personen zijn die niet op overheidskosten, maar op eigen kosten (moeten) 

deelnemen omdat hun vestiging in Nederland een vrije keus is (gezinshereniging of omdat men zich bv vanwege 

werk, zoals arbeidsmigranten, of partnerkeuze hier vestigt). Als men van buiten de EU komt moet men dan - 

behoudens enkele uitzonderingen bv jonge kinderen - in een inburgeringstraject. 

Graag die aantallen “op eigen kosten” ook meetellen, uitsplitsen hoeft niet). 

1.  Hoeveel mensen uit onze gemeente nemen thans aan de inburgeringstrajecten deel? 

antwoord  De inburgeringsplicht is bij 62 personen vastgesteld. Deze mensen hebben een 

afgeronde Plan Inburgering en Participatie (PIP) en vastgestelde leerroute. 

2. Zijn dit alle personen uit onze gemeente die daarvoor vanuit de nieuwe wet in 

aanmerking komen of maar een deel? 

Antwoord Nee dit zijn er in totaal 65. 3 mensen zijn nog in de route van vaststelling PIP en 

leerroute. 

3. Wordt het verloop van de inburgering/participatie gemonitord? (Vanuit gemeente of 

andere instantie). 

Antwoord Ja, de monitoring ligt bij WerkSaam Westfriesland waarbij periodiek en op individuele 

basis voortgangsgesprekken worden gevoerd. 

4. Zo ja vallen daaruit al resultaten te vermelden? 

Antwoord De inburgeraars zijn allen gestart met het inburgeringstraject. 



 

 

5. Zo ja, hoeveel van die trajecten voor Medemblik zijn succesvol afgerond? 

Antwoord Nog geen afgeronde trajecten. De inburgeringstermijn in de nieuwe Wet inburgering is 3 

jaar. 

6. Als trajecten voor Medemblik niet succesvol worden afgerond, is bekend waardoor dit 

komt: ligt dit mogelijk aan de instelling die de inburgering begeleidt of aan de client? 

Of aan andere omstandigheden? 

Antwoord De cliënten zijn nog druk bezig met hun inburgeringstraject. Dit kan pas worden 

getoetst als het traject niet binnen de daartoe gestelde termijn is afgerond. 

7. Zijn er gevallen waarin mensen uit onze gemeente geen gehoor geven aan de 

inburgeringstrajecten, of afhaken, zo ja hoeveel? 

Antwoord Over het algemeen is dit niet aan de orde, de inburgeraars houden zich over het 

algemeen goed aan de inburgeringsverplichtingen. 

 

Mocht een inburgeraar zich niet houden aan de inburgeringsverplichtingen worden 

gesprekken gevoerd met de inburgeringscoach van WerkSaam en/of de gemeentelijke 

consulent waarbij eventueel een sanctie kan worden opgelegd. Er is nu 1 inburgeraar 

waarbij in proces dit aan de orde is 

8. Zo ja worden dan sancties opgelegd, door deze gemeente of door DUO? Is dit al 

gebeurd? 

Antwoord Er zijn nog geen sancties opgelegd. Met cliënten die zich niet volledig houden aan de 

inburgeringsverplichtingen, worden gesprekken gevoerd door de inburgeringscoach van 

WerkSaam. 

 

Maw: wat de gemeentelijke middelen betreft:  “doelmatigheid en doeltreffendheid”.  Maar ook vanuit sociaal 

perspectief is het van belang om te weten hoe deze nieuwe wet hier uitwerkt. Dan gaat het dus niet om de 

besteding van gemeentelijk geld maar om iets breders. Vandaar dat ik vraag om ook de personen die het zelf 

moeten betalen, mee te tellen. 

 

II. Financiele afwijkingen, programma 3, Wonen, werken en recreëren (blz. 12 ):  

Hier staat dat wij een meevaller van € 120.000,-- hebben uit de bijdrage van derden voor de bovenwijkse 

voorzieningen Westfrisiaweg. 

Op 27 januari 2022 heeft de VVD over de voorziening Westfrisiaweg een motie ingediend welke met 21 tegen 5 

stemmen aangenomen is, waarvan een onderdeel was:  

“De raad een voorstel te doen tot wijziging van de Verordening bovenwijkse voorziening Westfrisiaweg 

Gemeente Medemblik 2014 in die zin dat de opslag op de gemeentelijke grondprijs blijft bestaan, maar de 

daaruit ontvangen gelden voor het oplossen van infrastructurele knelpunten en verkeersonveilige situaties in de 

gemeente Medemblik worden gebruikt.“ 

 

De reden hiervan was de wens om het etiket van het allang afgesloten project Westfrisiaweg hier af te halen, en 

tegelijk het doel van deze opslag op onze grondprijs te verbreden tbv knelpunten in de infrastructuur en 

verkeersveiligheid in het algemeen. 

 



 

 

9. Wat is de status hiervan en wanneer wordt de motie uitgevoerd? 

 

Antwoord Er wordt gewerkt aan een door B&W vast te stellen Nota Kostenverhaal waarin 

kostenverhaal voor meerdere knelpunten, voor zover die verband hebben met 

ontwikkellocaties, worden meegenomen. Het doel is deze manier van kosten verhalen 

tegelijk met het ingaan van de Omgevingswet in te laten gaan. Overigens heeft de 

Westfrisiaweg hierin ook nog een plek aangezien nog niet alle verhaalbare kosten 

daarvan zijn verhaald. 

 


